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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Malin Peltola hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Sofie Tillemark valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Ser helt okej ut mot budget.  

Ungdomssektionen: 
Inget nytt att rapportera 

Tävlingssektionen: 
Inget nytt att rapportera 

Ridskolan: 
Rapport avlades på mötet:  
Sista veckan på terminen v. 51 
8/1 startar vårterminen upp.  
Tävlingsgruppen har tävlar klart för säsongen med fina resultat.  
Tomtesmyget var mycket lyckat med mycket folk.  
Pay and jump 16/12  var mycket lyckad med 55st starter. Ska tas över av 
lämpliga sektioner som får hålla i bollen framöver.  
Paraprojekt igång och drivs av Sandra, möte har hållits med många 
instanser. Person från styrelsen behöver finnas som hjälp med 
sponsorunderlag och pappersarbete. Malin P sköter detta fram tills ny 
styrelse finns på plats och bollen kan lämnas vidare.  
 

Web- och informationsektionen: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Julkalendern har dragit igång och det dras en ny vinnare varje dag. Malin K 
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kör lottning via film på sociala medier. Har inte vinnaren sociala medier 
meddelas de via mejl.  
En mycket lyckad klubbkväll har hållits på Animalix i Osby den 6/12.  
Information om nya layouten till privatstallet har skickats ut till alla 
berörda via mejl, tillsammans med en Power point med information. Detta 
då mötet som skulle hållits blev inställt pga sjukdom.  
Alla som står i kö till privatstallet har blivit kontaktade, ang att det 
tillkommer en kostnad på 100kr att stå i kö från och med nästa år.  
Ett nyhetsbrev finns kvar att skicka ut för terminen. Input på vad som ska 
finnas med önskas.  
Bilagan till privatstallet har gåtts igenom av Sofie och Malin. Förtydligande 
har gjorts, samt hänvisning till nya Karantänsbilagan (Bilaga 5) är inskriven. 
Bilagan bifogas till rapporten.  
Feedback på Bilaga för privatstallet noterades på mötet och ses över en 
gång till.  

Cafeteriasektionen: 
Inget nytt att rapportera 
 
Anläggningssektionen:  
Fiberharven för Stora Ridhuset är trasig. Det kollas på en lösning och en 
dialog finns med kommunen.  
 

§  Övriga frågor 
 
Privatstallet: 
Separat möte ska hållas om ombyggnationen framöver. Kolla 
på förslag på datum med privatstallet är nästa steg. Malin P 
kollar med Smålands ridsportförbund om input till mötet.  
 
Medlemsfråga: 
Kan personalen slå hål på is vid utsläpp av hästarna från 
privatstallet? 
Var uppe för dialog redan på föregående möte utefter att det 
kan finnas risk gällande tex arbetsmiljö mm, så detta kollades 
upp mer noggrant till dagens möte och styrelsen tar beslut att 
personalen kan bistå med att lyfta av lock på vattentunnor.   
 
Priser: 
Årets Ryttare – vinnare utsedd 
Fire´s Minnespris 
-Nomineringar ska skickas in till nästa möte så beslut kan tas. 
Förslag ska även tas fram på andra priser som kan klubbas 
igenom på årsmötet.  
 
Mål: 
Fortsätt fundera på mål att sätta upp för 2024 
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Medlemsdag/projektstöd mens/funktionärer/idealla 
engemang: 
Malin P kollar med Jonas ang om vi kan hålla aktiviteten i vår 
eller vi måste hålla det innan rapporteringsdag 15/1.  
 
XL-hjälpen: 
Styrelsen funderar över förslag man kan ansöka om sponsring 
till nästa möte  
 
 

§  Mötets avslutning 
 
 

 

   
 
 
Älmhult den 17/12 2023  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                      Malin Peltola, ordförande 
 
............................................................                     
Sofie Tillemark, justeringsman 


